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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:225 Tillsättning av utredning om gårdsförsäljning av 
alkoholhaltiga drycker

Två utredningar om gårdsförsäljning av alkoholhaltiga drycker har tidigare 
gjorts, och en av dem har tydligt visat hur det skulle kunna genomföras.

En stor majoritet i riksdagen har genom ett tillkännagivande tydligt pekat på att 
man vill införa gårdsförsäljning av alkoholhaltiga drycker.

Många småbryggerier och vinodlingar på den svenska landsbygden skulle 
kunna skapa nya jobb. Det är en möjlighet som Finland har tagit vara på genom 
att införa möjligheten till gårdsförsäljning under vissa villkor.

Enligt januariavtalet ska regeringen utreda gårdsförsäljning av alkoholhaltiga 
drycker ytterligare en gång med start under 2020. Nu har snart hela 2020 gått, 
och regeringen har haft god tid på sig att planera både direktiv och 
utredningsuppdrag.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga till socialminister Lena 
Hallengren:

När kommer gårdsförsäljningsutredningen att tillsättas, och när beräknas den 
vara klar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-15
Besvaras senast
2020-10-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


